

Notice of Change on Autopay Arrangements for Personal Credit Card

Effective **4 December 2017**, if you settle credit card payments by autopay, your available credit limit will only be restored after the Bank has successfully debited the autopay amount from your designated bank account. If you have any queries, please call our Customer Service Hotline on (852) 2233 3000. If you are an HSBC Premier customer or HSBC Advance customer, you are also welcome to call our HSBC Premier Hotline on (852) 2233 3322 or HSBC Advance Hotline on (852) 2748 8333 respectively for enquiries.

If there is any discrepancy between the English and Chinese versions of this Notice, the English version shall prevail.

October 2017

有關更改個人信用卡自動轉賬安排的通知

由**2017年12月4日**起，如透過自動轉賬繳付信用卡欠款，您的可動用信用限額將於本行從您指定的銀行戶口成功扣取該筆自動轉賬款項後，方會回復至應有的水平。如有任何查詢，請致電客戶服務熱線(852) 2233 3000。如您是滙豐卓越理財或滙豐運籌理財客戶，亦歡迎致電滙豐卓越理財服務熱線(852) 2233 3322或滙豐運籌理財服務熱線(852) 2748 8333查詢。

如中英文版本有任何歧義，概以英文版為準。

2017年10月

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited
由香港上海滙豐銀行有限公司刊發